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Pintar lotil novega izziva, začel je uporabljati digitalni fotoaparat in se seznanjati z možnostmi 
prenosa posnetkov v računalnik. Tako kot je prej z veseljem posredoval svoje bogate izkušnje 
mlajšim fotografom, zdaj hvaležno prisluhne nasvetom digitalnih fotografov. 

Privrženost fotografiji in botaniki je Luka Pintar udejanjal tudi s sodelovanjem pri 
organizaciji razstav naravoslovne fotografije pri Prirodoslovnem društvu Slovenije in kot 
član Botaničnega društva Slovenije s predlogi za aktivnosti društva in v nadzornem odboru. 
Objavlja tudi prispevke o svojih zanimivih botaničnih najdbah, npr. v Proteusu o Islerjevem 
dvoredniku in strupenih rastlinah. 

Občni zbor Botaničnega društva Slovenije je 2. marca 2015 imenoval dr. Luka Pintarja za 
častnega člana društva zaradi aktivnega delovanja v društvu in njegovega velikega prispevka 
k popularizaciji botanike z izvrstnimi fotografijami rastlin.

Andrej Seliškar

Jesensko srečanje botanikov - Wraberjev dan 2015: Rastline v 
spreminjajočem okolju

Kot vsako leto smo se tudi letos botaniki sešli na tradicionalnem jesenskem srečanju - 
Wraberjevem dnevu. Tokrat je bilo druženje organizirano širše, potekalo je v organizaciji dveh 
društev: Društva biologov Slovenije in Botaničnega društva Slovenije. Z njim smo obeležili 
80-letnico rastlinskega ekologa in botanika ter dolgoletnega člana obeh društev, prof. dr. 
Andreja Martinčiča. Naslov strokovnega srečanja je bil »Rastline v spreminjajočem okolju«.

Zbrali smo se v Biološkem središču ob Večni poti, v soboto, 7. 11. 2015. Bilo nas je nekaj 
več kot petdeset. Po uvodnem pozdravu prof. dr. Alenke Gaberščik in prof. dr. Nejca Jogana 
je dr. Andrej Seliškar s svojim govorom obeležil sprejem dr. Luke Pintarja med častne člane 
Botaničnega društva. Nato smo prisluhnili lavdacijam ob letošnjih okroglih obletnicah članov 
botaničnega društva. Dr. Igor Dakskobler je naklonjeno predstavil ljubiteljskega botanika, 
šestdesetletnika Braneta Anderleta, dr. Dušan Jurc pa mikologa Andreja Piltaverja. Druženje 
smo nadaljevali s predstavitvijo raziskovalnega, strokovnega in pedagoškega dela prof. dr. 
Martinčiča (A. Gaberščik, N. Jogan in T. Bačič). Duhovito in nostalgično je o svojem nekdanjem 
kolegu pripovedoval prof. dr. Mihael J. Toman, v živahni predstavitvi z naslovom »Katedra 
za ekologijo in gostilna Pod lipo«. Sledile so resnejše teme dr. Petra Stegnarja o indikatorskih 
rastlinah pri jedrskih nesrečah, prof. dr. Franca Batiča o razvoju metod biomonitoringa 
učinkov onesnaženega zraka v kopenskih ekosistemih in dr. Nade Praprotnik o botaniku 
Juriju (Georgu) Dollinerju (1794-1872). Dr. Mateja Germ nam je predstavila vodne rastline 
kot pokazatelje stanja okolja, dr. Lado Kutnar je spregovoril o spreminjanju rastlinske vrstne 
pestrosti dinarskih jelovo-bukovih gozdov z intenziteto gospodarjenja, dr. Andraž Čarni pa 
o rastlinah v spreminjajoči krajini na primeru zaraščanja kulturne krajine v Beli krajini. Z 
zanimanjem smo prisluhnili tudi predavanju dr. Nejca Jogana o pojavljanju toploljubnih vrst 
v Ljubljani in dr. Igorja Zelnika o spreminjanju vegetacije vzdolž hidrološkega gradienta v 
Cerkniškem jezeru. Uradni del je sklenila prof. dr. Alenka Gaberščik s predavanjem „Kako 
nadaljujemo delo v Skupini za ekologijo rastlin”.
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Družabno srečanje se je nadaljevalo pri kosilu in se ob prijetnih botaničnih, bioloških, 
prijateljskih in sodelavskih klepetih nadaljevalo še pozno v popoldan.

Tinka Bačič

Andrej Podobnik - letošnji nagrajenec Republike Slovenije za 
izjemne dosežke na področju srednjega šolstva

Botaniki smo se v začetku oktobra letos razveselili novice, da je član našega društva, 
botanik in učitelj biologije mag. Andrej Podobnik, letošnji dobitnik prestižne nagrade RS na 
področju šolstva. Svečana podelitev nagrad, ki jo je pripravilo Ministrstvo za izobraževanje, 
znanost in šport, je potekala v GH Union v Ljubljani, ob svetovnem dnevu učiteljev, 5. oktobra 
2015. Slavnostna govornika na prireditvi sta bila predsednik Vlade RS, dr. Miro Cerar, in 
ministrica za izobraževanje, znanost in šport, dr. Maja Makovec Brenčič. Odbor za podeljevanje 
nagrad RS na področju šolstva, ki mu je predsedovala prof. dr. Ljubica Marjanovič Umek, je 
letos obravnaval 27 predlogov za nagrade in odločil, da jih podeli 11, in sicer na 7 področjih. 
Mag. Andreja Podobnika je za dolgoletno predano pedagoško delo in bistven prispevek k 
posodabljanju biološkega izobraževanja s predlogom za najvišjo slovensko nagrado na področju 
šolstva počastilo Društvo biologov Slovenije.  

Miscellanea

Prijetno druženje na Wraberjevem dnevu 2015. Foto: S. Strgulc Krajšek 


